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Recreatiegebied Geestmerambacht  

 

IMPRESSIEVERSLAG GEBIEDSTAFEL WAGENWEG 30-10-23 - geanonimiseerd 

 
i) Vraag Vogelwerkgroep: Wat zijn precies de grenzen van het evenemententerrein? 

 Landschapsarchitect eeft de grenzen aan (o.b.v. kaarten) en meldt daarbij dat voor 
evenementen ook gebruik wordt gemaakt van percelen van bijvoorbeeld Beukers 
(parkeren). 

 Voorts benoemt hij de status van het huidige baggerdepot (loopt af in 2030), de 
gesprekken met het Hoogheemraadschap (HHNK) en de ontwikkelingen inzake het 
Bike Experience (BE-West). De bedoeling is dat hier meerdere sporten worden 
gefaciliteerd (deels op huidige baggerterrein) en dat er een gecombineerd gebruik wordt 
voorgesteld van de wielerbaan en de aan- en afvoerwegen van het 
evenemententerrein. Hij geeft op de kaarten ook aan hoe dit ruimtelijk kan worden 
ingepast en dat er uit kan komen te zien.  

 Tevens is het houden van evenementen ook afhankelijk van het nog vast te stellen 
Evenementenbeleid van de gemeente Dijk & Waard (2024/2025) en de locatieprofielen. 

Naar aanleiding van de uitleg over de inrichting van het gebied (natuurontwikkeling, routing, 
kunst en recreatie zijn er de volgende opmerkingen/vragen: 

ii) Enkele aanwezigen stellen dat de voorgestelde ontwikkelingen het gebied “vol maken met 
te weinig natuurwaarden”. 
 Antwoord: er wordt gestreefd naar een goede balans tussen recreatieve voorzieningen 

en (hogere) natuurwaarden, inclusief de inpassing van de Bike Experience.Daar wordt 
gekeken naar de balans voor het hele gebied.  

 is benieuwd waarom het GAB niet zelf percelen koopt voor het realiseren van haar 
doelstellingen. 
Antwoord: dat het schap niet die financiële mogelijkheden heeft. 

iii) Is benieuwd wat deze (deels nieuwe) ontwikkelingen betekenen voor de ontvangstgebieden 
Noord en Zuid? 
 Antwoord: er wordt gekeken naar balans voor het hele recreatiegebied. De 

ontvangstgebieden blijven ook zoeklocaties voor dergelijke functies.  
iv) de constatering “dat er in die gebieden wel veel natuur (NNN) verloren dreigt te gaan”.  

 Antwoord: wijst op het feit dat de huidige parkeerterreinen weinig NNN-waarde hebben. 
En dat het ook mogelijk is de natuurwaarden te laten stijgen en tegelijk meer recreatieve 
voorzieningen te realiseren. Een voorbeeld is de groene loper.  
 

1. Bespreken van de voorgestelde visie in groepjes 
Op verzoek van de voorzitter worden 3 groepjes gevormd. Aan de hand van de presentatie van 
Landschapsarchitect en de uitgereikte overzichtskaarten worden de betrokkenen gevraagd hun 
ideeën, suggesties en/of gewenste aanpassingen met elkaar te bespreken en met post-it’s op 
de kaarten te plakken. Na het bespreken wordt dit plenair besproken. 
 
Groepje 1 

• Bij het inpassen/aanleggen van BE-West voldoende ruimte houden voor biodiversiteit 
en uitlaatgebied voor honden; 

• Alkmaar dient ook aan de bovenstaande ontwikkeling mee te betalen; 

• BE-West kan ook aanzuigende werking hebben op lokale economie; 

• Ontwikkelingen bij Pluktuin Geesje met de zorglocatie wordt als waardevol ervaren; 

• verwijderen fietspaden door het gebied. Minder fietspaden maken. Want beïnvloedt de 
biodiversiteit negatief.  

 
Groepje 2  

• Zorg voor grote (aaneengesloten) percelen met natuur (stilte-rust) als afwisseling met 
de drukke punten; 

• Is NNN-uitruil mogelijk (zuidwestelijk gebied); 

• Bij inpassen BE-West voldoende natuur creëren (zie doorgetrokken bosrand (SBB)); 
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• Organiseer ook winterfestival i.c.m. kunst en activiteiten; 

• Voorkom dat meerdere paden dicht naast elkaar lopen; 

• Creëer een pad in Voedselbos i.p.v. tussen Voedselbos-Liberterra; 

• Hoge beplanting rondom evenemententerrein om broedvogels te weren. 
 
Groepje 3 

• Oog voor rust, ruimte en groen; 

• Sluiten fietspad Nauertocht om één gebied te houden; 

• Afspraak Baggerdepot na beëindiging contract natuurherstel => wordt nagetrokken 
 

2. Afsluiting 

De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun inzet en wenst iedereen een prettige avond 

Bijgevoegd de foto’s van kaarten met de opmerkingen, ideeën en suggesties. 

 

 

Reacties Visieschets Wagenweg en antwoord Recreatieschap. Het recreatieschap zal de vet gedrukte 
opmerkingen in de uitwerking van de visieschets meenemen 
 

Naam: Reactie Reactie en actiepunten Recreatieschap 

Groepje 1 
 

Bij het inpassen/aanleggen van 
BE-West voldoende ruimte 
houden voor biodiversiteit en 
uitlaatgebied voor honden; 
 

 
Het hondenuitlaatgebied wordt 
gehandhaafd. Rondom de Bike-
experience komt een 10m brede 
groenzone met wandelroutes 
erdoorheen. 
 

 Alkmaar dient ook aan de 
bovenstaande ontwikkeling mee 
te betalen;  

De BE-west wordt gezien als een 
aanvraag van een derde. De kosten 
van realisatie zijn voor de aanvrager 
en er dient pacht te worden betaald. 
 

 BE-West kan ook aanzuigende 
werking hebben op lokale 
economie; 
 

Klopt 
 

 Ontwikkelingen bij Pluktuin 
Geesje met de zorglocatie 
wordt als waardevol ervaren; 
 

Fijn, dank. 
 

 verwijderen fietspaden door het 
de kleimeerpolder. Minder 
fietpaden maken. Want 
beïnvloedt de biodiversiteit 
negatief 

Opmerking gaat niet over de scope van 
de Wagenweg. Staatsbosbeheer is 
beheerder van de Kleimeerpolder. Het 
fietspad is een essentiële noord-
zuidverbinding. 
 

Groepje 2 Zorg voor grote 
(aaneengesloten) percelen met 
natuur (stilte-rust) als 
afwisseling met de drukke 
punten; 
 

Klopt. Dit verhaal kunnen we beter 
uitdragen. Dit geldt  niet alleen voor de 
Wagenweg maar voor het gehele 
gebied van het recreatieschap. 
 

 Is NNN-uitruil mogelijk 
(zuidwestelijk gebied); 
 

Het recreatieschap gaat de voor- en 
nadelen van het onder de NNN 
brengen van de natte gebieden ten 
westen van de Kleimeer onderzoeken. 
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 Bij inpassen BE-West 
voldoende natuur creëren (zie 
doorgetrokken bosrand (SBB)); 
 

Klopt, dit is onderdeel van de 
visieschets. Rondom de Bike-
experience komt een 10m brede 
groenzone met eventuele 
wandelroutes erdoorheen. 
 

 Organiseer ook winterfestival 
i.c.m. kunst en activiteiten; 
 

Leuk idee we gaan kijken of we dat 
kunnen organiseren. 

 Voorkom dat meerdere paden 
dicht naast elkaar lopen; 
 

Dank. Dit nemen we mee in de verder 
uitwerking van de visieschets. 

 Creëer een pad in Voedselbos 
i.p.v. tussen Voedselbos-
Liberterra; 
 

Dank, dit nemen we mee in de verder 
uitwerking van de visieschets. 
Overleg met de beheerder van het 
voedselbos is hiervoor noodzakelijk 
 

 Hoge beplanting rondom 
evenemententerrein om 
broedvogels te weren. 
 

Dank dit nemen we als een te 
onderzoeken optie mee in de verdere 
uitwerking van de visieschets 

Groepje 3 Oog voor rust, ruimte en groen; 
 

Dank hier blijven we ons op richten op 
de verdere uitwerking 
 

 Sluiten fietspad Nauertogt om 
één gebied te houden; 
 

Opmerking gaat niet over de scope van 
de wagenweg. Staatsbosbeheer is 
beheerder van de Kleimeerpolder. Het 
fietspad is een essentiële noord-
zuidverbinding. 
 

 Afspraak Baggerdepot na 
beëindiging contract 
natuurherstel => wordt 
nagetrokken 
 

Dank. We hebben dit nagezocht. In 2007 
heeft DLG aangegeven dat het depot na 
afloop wordt ingericht voor de 
openluchtrecreatie. 
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